



Protokoll Folkpace nr 3

Telefonmöte 2011-03-06

Medverkande folkpacekommittén:

P-O Leandersson, SGA

Sandra Tidman, sekr.

Matias Åberg

§ 12 Mötet öppnades

§ 13 Programblad

§ 14 Kurshelg

§ 15 Skillingaryd 16/4

§ 16 Mötet avslutades

§ 12 Mötet öppnades

P-O hälsar välkomna till telefonmötet.

§ 13 Programblad

Matias och Sandra har varit hos MZ och pratat igenom hur programbladet ska se ut.

Det går bra med sålda anonser, just nu har vi bara 1½ kvar att sälja. Vi har fått in några loggor, men vi kontaktar några klubbar var så de skickar in loggorna. Vi påminner även om faktureringsadresser så fakturorna kan skickas ut till sponsorerna.

P-O har kollat lite prisuppgifter på olika priser som ska delas ut på smålandscupstävlingarna.

Vi beslutar att det ska delas ut 5 extra priser per klass (junior och senior). Vi gör en lathund på vilka placeringars om ska få priserna.

Vi går igenom priser, programblad när vi träffas kurshelgen.

§ 14 Kurshelg

Det är väldigt dåligt med anmälda till kursen för tekniker och tävlingsledare. Sandra skickade ut en påminnelse till folkpaceansvariga i klubbarna, så vi hoppas fler anmälda kommit in över helgen.

§ 15 Skillingaryd 16/4

Första smålandscupstävlingen är i Skillingaryd 16 april, vi bestämmer vem som åker under kurshelgen.

§ 16 Mötet avslutades

Mötet avslutas, blir troligen ett nytt telefonmöte när programbladet börjar bli färdigt.